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Időrendi bontás: 

2012.03.19. Választmány 

2012.03.21. Rendkívüli Küldöttgyűlés 

2012.03.23. Biológia tanári szakirány gyorstalpaló 

2012.03.26. Választmány 

2012.03.28. Biológia szakterületi csoport ülés 

2012.04.03. Választmány 

2012.04.11. Választmány 

2012.04.12. Biológia BSc rejtelmei előadás 

2012.04.14. Mentorkirándulás 

2012.04.16. Választmány 

2012.04.17. Küldöttgyűlés 

2012.04.20-22. Vezetőképző 

2012.04.23. Választmány 

2012.05.03. EHÖK Esélyegyenlőségi Bizottsági ülés 

2012.05.04-05. Mentorhétvége 

2012.05.07. Választmány 

2012.05.08-11 LEN 

2012.05.14. Választmány 

2012.05.16. Tanulmányi csoport ülés 

2012.05.22. Küldöttgyűlés 

2012.05.30. Biológia szakterületi Csoport Ülés 

2012.05.31. Mentor elbeszélgetés 

2012.06.04. Választmány 

2012.06.04. Mentor elbeszélgetés/UV 

2012.06.18. Választmány 

2012.07.28-30. Mentortábor 

2012.08.28. Geo-Bio GT szakos nap 

2012.09.05. Beiratkozásról mentoroknak 

2012.09.06. Beiratkozás (Földrajz, földtud. segítése) 

2012.09.06. Választmány 

2012.09.07. Biológia BSc Beiratkozás 



Szöveges beszámoló: 

Rendet tettem a tanárszakos hallgatóink fejében. 

„Egy kisebb tanárszakos csoporttal átbeszéltük a biológia major tanrendjét, illetve hogy a 

minorokkal hol, hogyan, miért lehet elcsúszni, mit rontottak el és ki lehet-e küszöbölni. Majd 

ezután még egyéb kérdéseikre válaszoltam.” 

Rendszeres szacs üléseket vezettem be, aminek rendje egy betegség által rögtön 

felborult, de működött. A szakterületi póló most már nem csak álom… tényleges 

kivitelezésre került nyílván a Hallgatói Alapítvány segítségével. (Már volt is rajtam egy 

bioszos póló ) Több tanulmányi és tanrendi hibával foglalkoztunk, de a megoldás még 

várat magára. Hallgatóink inkább a passzív aggresszív módszert választják az oktatókkal  

szemben, aminek csak annyi az eredménye, hogy mi nem hallunk a problámákról, és ha 

konkrétan kérdezünk, akkor sem válaszolnak. A nyár elején elkészített kérdőívet újra 

promózzuk a regisztrációs hét végén (azaz ma). 

„Már másodjára tartottunk SzaCs-ot az adott hónap utolsó szerdáján, ami így immáron már 

rendszeres időponttá nőtte ki magát, így a részvételi arány is állandó. SzaCs-on megbeszéltünk 

egy póló minta tervet, ami készül, és kiválasztottuk a színt is. Reményeink szerint még a hónapban 

le is adjuk a megrendelést. Több BReKis program is volt az elmúlt időszakban (pl.: Anat. Múzeum 

látogatás, Boncolás), sikerük is nagy volt. Készülőben pedig egy Füvészkert látogatás van.” 

„Több hallgató is megjegyezte, hogy egyes kurzusokkal, vagy éppen az azokat oktatókkal, komoly 

problémák vannak, némelyik sérti a HKR-t is. Viszont eddig nem minden esetben kerestek meg, és 

néha csak szóbeszédként jutott el hozzám vagy a Szacs tagjaihoz, hogy ilyen meg, olyan dolgok 

történtek. Ezek ellen nyílván nem tud(t)unk fellépni, vagy segíteni rajtuk. Ezért összeállítottunk egy 

kérdőívet, melyben konkrét problémákról kérdezzünk a hallgatókat. A valóságban hasonlít az 

OMHV-ra. A kiértékelésnek augusztusban látunk neki, az eredmények alapul szolgálnak majd egy 

széleskörű konzultációhoz az Intézet Igazgatóval, melyen akár több érdeklődő hallgató is részt 

vehet.” 

Évfolyam listás tájékoztatások mellett, próbáltam(tuk) naprakészen tartani a szakunk 

hallgatóit. 

„Tartottunk a 2010-es tanrendben tanuló hallgatóknak egy előadást a tantervről, a Kari 

szabályokról, a TO-ról stb. Inkább egy fórum lett belőle, mint előadás. Épp elegen voltunk, nem 

volt tömeg, így annál barátiabbra sikerült. A cél az volt, hogy lényegében egy ’survival kit’-tel 

szereljük fel őket. Természetesen megragadtuk az alkalmat, hogy újfent reklámozzuk a 

mentorrendszert.” 

A mentorok képzésében részt vettem, egy elég ütős csapatot sikerült összehozni, bár 

ennek igazi tesztjére csak ma kerül sor, nem hinném, hogy csalódni fogok bennük. A 

mentortáborban a környtanosokkal karöltve működtünk. A héten pedig Kata 

beiratkozásról szóló tájékoztatóját fordítottuk le a saját nyelvünkre. 

„A mentorkiránduláson szakos állomásvezetőként vettem részt, szerintem felhőtlen hangulat 

kerekedett minden szakterülettel, habár az ég ugyanezt nem mondhatta el magáról, de azért még 

sem fagytunk meg, ami számomra külön öröm.” 

„Mentorhétvégén igyekeztünk jól érezni magunkat, ami be is jött. A célunk a legalulmúlhatatlanabb 

csapat megalkotása felülmúlhatatlanra sikerült, nem csak hogy utolsók lettünk, de még negatív 

előjelű pontot is a magunkénak tudhattunk. Szerintem minden résztvevő bioszos mentorjelölt 

egyetért velem abban, hogy oMega-szakterületként, vagy Ω csapatként hangulat szempontjából 

biztos, hogy nyertünk.” 



Elkalandoztam más területek felé is, de ez inkább csak látáskör tágításnak fogható fel. 

Bár a tanulmányi csoportban biztosan maradok. 

„Részt vettem egy EHÖK Esélyegyenlőségi Bizottság ülésen, ahol hozzájárultam a LEN-es 

programok megszervezéséhez, illetve a biológia szakterület ajándékozott 60 pici achát csiga 

ivadékot az ELTE Esélyegyenlőségi sátornak és a Külügyi Majálisnak. 

„A LEN-en nyilván mindenki ott volt, ahogy én is, viszont az ott végzett munkám tisztségemhez 

nem köthető.” 

„Vezetőképzőn a tanulmányi csoportot próbáltam erősíteni, ezért vettem részt később az 

összehívott ülésen is.” 

A gólyatáborban, mint mentor/csapvez/szacsko vettem részt. Mégis sokat aludtam… 

A szakos napon majdnem rögtönüztünk a mentorokkal egy szacsot, de valahogy 

mindenki inkább a reggelit választotta. Sikerélménynek mondható viszont, hogy arra 

kértük a gólyákat még a GT előtt, hogy hozzanak magukkal fehér pólót. Ez pedig szinte 

szakos pólóként működött, így könnyen fel/megismertem a hozzánk tartozó gólyákat. A 

pólóikat egymásnak aláírták, ami még egy plusz élménnyel és ereklyével megdobta a 

Bódvarákói útjukat. 

Általánosan és rendszerességgel pedig: 

„Válaszoltam a hallgatókban felmerülő kérdésekre mind szóban, mind írásban, olykor egy egész ppt 

bemutatóval. Ilyen volt a gólyáknál a szakirányválasztás, valamint a tanári szakirány rövid 

bemutatása.” (Itt a ’gólyák’ a 2011-es évfolyam) 

Választmányi delegáltságomnak eleget tettem, fogadóóráimat megtartottam, illetve a 

leveleket az évfolyam listákra továbbítottam. 

Kovács Fanni 

Budapest, 

2012. szeptember 7. 

 


